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  Verslag Huurdersraad vergadering 7 augustus 2023 
 

 
 
Locatie  : kantoor De Woonschakel - Medemblik 
Aanwezig leden  : mw. M. Achterberg-Slooten (voorzitter), dhr. T. Daems (vicevrz.), 
     mw. I. Oud, dhr. H. Verschoor, dhr. S. Munster,  dhr. E.   van Smaalen,  
    mw. E. Monningh, mw. R. Wilms 
    dhr. A. Gieling (directeur De Woonschakel, hierna ‘directie’), mw. L. Rijper 
   (financieel directeur) 
 
Kandidaat-lid  : dhr. C. Kil 
Afwezige leden  : mw. A. Wit, dhr. A. de Jong, dhr. C. Dekkers 
_____________________________________________________________________________________ 
 

FORMELE DEEL 
 
01  OPENING 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Speciaal woord van welkom aan dhr. Kil 
als kandidaat-lid. Dhr. Kil is bekend met de werking van de Huurdersraad vanuit het verleden. 
 
02  MEDEDELINGEN 
Er is bericht van verhindering voor deze vergadering ontvangen van mw. Wit en de heren De Jong en 
Dekkers. Dhr. Verschoor meldt dat hij niet meer actief is voor de politieke partij Hart voor Medemblik in 
deze gemeente. 
 

03 IN-/UITGAANDE STUKKEN 
Er zijn geen in-/uitgaande stukken voor deze vergadering. 
 

 
TER VASTSTELLING/GOEDKEURING/ADVISERING/BESPREKING 
 
04 VERSLAG HUURDERSRAAD 8 mei 2023 (vaststelling) 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v. het verslag informeert vz. of in het geval van sloop ook de aangescherpte huishoudenseisen (o.a. 
min. 3 personen bij een 5-kamer woning) gelden. Directie geeft aan dat bij sloop deze regels niet gelden, 
hierbij wordt maatwerk geboden. 
 
M.b.t. de plaatsing rookmelders geeft de directie aan dat 107 huurders zijn aangeschreven door de 
advocaat van de corporatie. Inmiddels is de lijst geslonken tot 85 adressen. Na 14 augustus a.s. vinden 
de eerste stappen plaats voor een juridische procedure bij de rechter om plaatsing van rookmelders af te 
dwingen in woningen waar deze nog niet konden worden geplaatst. 
 
Vz. informeert bij dhr. Van Smaalen naar het functioneren van ‘het huis van de buurt’ in de Hertog 
Albrechtstraat in Bovenkarspel. Aangegeven wordt het er drukker (en gezelliger) wordt waarbij ook niet-
wijkbewoners bij activiteiten aanwezig zijn. Dit laatste ligt niet in de doelstelling van de projectopzet. 
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Dhr. Verschoor merkt op dat huurders van Intermaris huurverlagingen niet zelf hoefde door te geven 
aan de belastingdienst. Bij De Woonschakel moesten huurders dat wel. Directie geeft aan dat de reden 
hiervan de te late aanlevering van gegevens vanuit de belastingdienst was (omdat de aanlevering van 
informatie vanuit enkele gemeenten te laat was). De datum voor het automatisch doorgeven van de 
huurverlaging door verhuurder aan de belastingdienst was daardoor voor De Woonschakel niet meer 
mogelijk. 
 
05    JAARVERSLAG 2022 (bespreking)  
In de vergadering wordt kort stil gestaan bij enkele grafieken en gegevens. Directie geeft aan dat naast 
de voorgeschreven kengetallen (zoals bijv. de omvang van leningen die bij het waarborgfonds geborgd 
kan worden) ook eigen kengetallen worden gehanteerd bijv.de toelaatbare leningenschuld per woning. 
Die is van belang omdat in de toekomst extra leningen moeten worden afgesloten om het woningbezit 
energieneutraal te maken c.q. af te koppelen van het aardgasnetwerk. 
 
Dhr. Kil informeert waarom de WOZ waarde per woning stijgt terwijl de marktwaarde daalt. Directie 
geeft aan dat de marktwaarde de daadwerkelijke ontwikkeling over 2022 weergeeft. De WOZ waarden 
2022 hebben echter peildatum 1 januari 2021 en lopen daarmee achter bij de ontwikkeling van de 
marktwaarde. 
 
06 HUURVEANTWOORDING 1 JULI 2023 (bespreking) 
De directie maakt een compliment naar medewerkers van de eigen organisatie die er alles aan hebben 
gedaan om de wettelijke huurverlaging op het laatste moment nog voor alle betreffende huurders 
hebben weten door te voeren en ook de communicatie hierover. Pas op 21 juni jl. werd informatie 
ontvangen welke adressen hiervoor mogelijk in aanmerking komen op grond van het huishoudinkomen. 
 
Directie bevestigt de vraag van de vz. dat de huuraanpassing per 1 juli 2024 blijft uitgaan van de lagere 
huurprijs van € 575,03 die nu voor de betreffende woningen is vastgesteld. Er wordt, mits wettelijk 
mogelijk, wel gewerkt met differentiatie van de huuraanpassingen o.b.v. prijs/kwaliteit. Bij een 
huuropzegging wordt de huur wel aangepast naar de geldende streefhuur inclusief de eventuele 
aftopping op de huurtoeslaggrens behorende bij de prijscategorie van de woning (goedkoop, betaalbaar 
etc.). Directie geeft aan dat rijksoverheid huuraanpassing in toekomst niet meer baseert op inflatiecijfer 
maar baseert op de gemiddelde loonstijging -/- 0,5%. Hoe dit echter uitpakt is onvoorspelbaar, hangt af 
van cao onderhandelingen. Mocht de gemiddelde loonstijging te fors oplopen, dan wordt vermoedelijk 
het beleid alsnog aangepast vanuit politieke overwegingen. 
 
Vz. constateert en betreurt dat de rijksoverheid met de aanpassing van de huurtoeslag het grootste 
voordeel voor de huurder wegneemt, per saldo een bezuinigingsoperatie voor de overheid. Mw. Wilms 
geeft daarbij aan dat ‘een paar tientjes’ voordeel per maand voor een aantal huurders toch belangrijk is. 
Directie geeft aan dat door de wettelijke huurverlaging de huurinkomsten met € 1,2 mln. daalt per jaar 
en dat hierdoor minder investeringscapaciteit voor nieuwbouw of verduurzaming overblijft. Een andere 
vorm van lastenverlichting voor huurders was ook mogelijk geweest met een minder financieel nadeel 
voor corporaties.  
 
07   HERBENOEMING HUURDERSCOMMISSARIS MW. J. TOPHOFF PER 1 JANUARI 2024 
De HR gaat unaniem akkoord met de herbenoeming van mw. J. Tophoff voor een 2e termijn als 
huurderscommissaris in de RvC van De Woonschakel.  
 
08       HANDREIKING  PRESTATIEAFSPRAKEN – BIEDING VHV BOD 2024 (bespreking) 
Directie staat kort stil bij de actualisatie van de Handreiking prestatieafspraken van de rijksoverheid van 
juni jl. naar aanleiding van de vastgestelde Nationale prestatieafspraken op het terrein van nieuwbouw, 
verduurzaming, wonen & zorg etc. in relatie tot de corporatiesector. 
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Vz. vraagt aan mw. Rijper hoe zij de gesprekken rondom de prestatieafspraken in de afgelopen periode 
met de diverse gemeenten heeft ervaren. Mw. Rijper geeft aan dat aan snelheid in processen, bereiken 
resultaten en ‘levering’ vanuit gemeenten nog wel de nodige progressie valt te boeken. 
 
Vz. en directie staan stil bij enkele voorbeelden. In Stede Broec en Drechterland zou met nieuw elan c.q. 
op andere wijze prestatieafspraken tot stand gaan komen. Vertegenwoordiging HR neemt deel aan 
gesprekken met werkgroepen tot op heden, maar de werkgroep sociaal domein komt niet bij elkaar. 
Sectoren binnen de SED gemeente werken niet/onvoldoende samen op dit terrein en vragen zich soms 
daarbij af wat de relatie is met de corporaties. Helaas tekenend voor het beeld zoals dat ook de 
afgelopen jaren is ervaren rondom de prestatieafspraken. Voortgang van nieuwbouwprojecten verloopt 
traag, voor 2024 is onduidelijk welke bouwprojecten uiteindelijk van start kunnen gaan. In de gemeente 
Medemblik zien wij wel signalen om te komen tot versnelling van bouwprojecten bij portefeuillehouder 
en ambtelijke organisatie. Directie hoopt dat dit doorzet en leidt tot grotere bouwmogelijkheden. 
 
Mw. Wilms geeft suggestie mee om aan wethouders duidelijke termijnen te vragen m.b.t. bouwplannen 
en deze goed vast te leggen. 
 
Vz. staat ook stil bij de dubbele rol van vertegenwoordigers HR in de werkgroepen en in het bestuurlijk 
overleg. Dit kan conflicteren als adviezen/voorstellen uit werkgroep niet gedragen worden door de 
vertegenwoordigde leden HR in de werkgroep. Directie erkent dit, ook voor de corporatie geldt dat er 
goede interne afstemming moet zijn bij standpunten in werkgroep en bestuurlijke visie. 
 
Dhr. Van Smaalen informeert welke sanctiemogelijkheden de corporatie heeft richting gemeenten. 
Aangegeven wordt dat met name de huisvesting van bijzondere doelgroepen problematisch voor 
gemeenten is/wordt omdat corporaties onvoldoende woningen ter beschikking stelt om aan de totale 
vraag te kunnen voldoen. Gebrek aan nieuwbouw en basisafspraken bij de woonruimteverdeling (50% 
aanbod aan reguliere woningzoekenden, 15-20% aan doorstromers) leiden tot een tekort aan woningen 
voor deze groepen woningzoekenden. 
 
Directie en HR liggen qua zienswijze m.b.t. een hardere opstelling richting gemeenten bij onvoldoende 
resultaat van afspraken in lijn met de VHV bieding 2024 en nakoming door gemeenten. Dit kan 
betekenen dat niet overgegaan wordt tot het ondertekenen van de prestatieafspraken door partijen. 
Melding bij de Autoriteit woningcorporaties en eventueel inschakelen van een mediator kan dan 
plaatsvinden. De corporatie moet wel zorgdragen dat onderbouwing en bieding passend is bij de 
opgaven waar de volkshuisvesting voor staat. 
 
 
TER INFORMATIE 
 
09 Geen punten. 
 
INFORMELE DEEL 
 
10 AGENDAPUNTEN VOLGENDE VERGADERING 
In de volgende vergadering komt de voortgang van de prestatieafspraken in ieder geval op agenda 
evenals de werving van nieuwe leden voor de HR (jongere leden, meer diversiteit qua achtergrond c.q. 
vanuit minderheden die ook huren bij de corporatie). Tot slot wordt de stand van zaken van ‘harde’ 
bouwprojecten als agendapunt opgenomen. 
 
11 OVERIGE ZAKEN/RONDVRAAG 
Vz. informeert bij dhr. Kil of hij na het bijwonen van deze vergadering toe wil treden tot de HR. Dhr. Kil 
geeft aan dit graag te willen. 
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Dhr. Van Smaalen vraag aandacht voor het product Lasso van de Woonbond en of de HR hier gebruik 
van wil maken. Afgesproken wordt dat de e-mail hierover wordt doorgestuurd naar alle leden en 
directie. In de volgende vergadering wordt hier dan op teruggekomen. 
 
Mw. Wilms informeert naar mogelijkheid toepassing lades in keukenblokken. Aangegeven wordt dat dit 
mogelijk is tegen meerkosten. Op deze extra kosten is de trouwe huurderskorting van toepassing 
(korting op aanschafwaarde/plaatsing tot max. € 500 bij keuken en bij badkamer). 
 
Mw. Wilms informeert naar gebruik van paviljoen bij complex Valbrug-Sint door derden. Afgelopen week 
werd overlast ervaren en werden etensresten gedumpt bij het complex. Directie zegt toe dit na te gaan. 
Betreffende ruimten is verhuurd aan Omring, inhoudelijke verhuurvoorwaarden worden gecheckt. 
 
Dhr. Munster meldt zich af voor de aankomende vergadering van 4 september. 
 
Directie informeert HR dat het door ESNW ingehuurde callcenter voor aanname en verwerking van 
storingsmeldingen en vragen m.b.t. cv-installaties failliet is gegaan. De bereikbaarheid van ESNW kan om 
die reden even wat minder zijn dan gebruikelijk. 
 
14  SLUITING 
De vergadering wordt om 21.22 uur gesloten. 
 
 
 
 
 
 
___________________________________________________________________________________ 
 
Publicatie van dit verslag op de website van De Woonschakel vindt plaats vooruitlopend op de 
behandeling en vaststelling van het verslag in een volgende bijeenkomst van de Huurdersraad. 
 

OPENSTAANDE AANDACHT- EN ACTIELIJST   
   

Onderwerp Actie Datum gereed 
   
Doorsturen info product Lasso Woonbond Dhr. Van Smaalen 16-08-2023 
   
   

 


